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VVD: technische vragen t.b.v. Begroting 2020

Programma Taakveld/Pagina Vraag Antwoord
Veiligheid 
(openstaand 
van 7 oktober)

1.2 Openbare orde en 
veiligheid pag. 27

Beleidsindicator: Verwijzingen Halt, daadwerkelijke 
aantallen W 2016 23,2 (7.20)  W 2017 20 (170). 
Toelichten het verschil tussen 2016 en 2017.

De cijfers nemen we  1-op-1 van de site “waarstaatjegemeente.nl’ 
over. De betreffende cijfers tussen haakjes kunnen niet kloppen en 
verwijderen we. Wij zijn verder niet de eigenaar van de 
onderliggende gegevens. Waar aanwezig worden verschillen 
verklaard in de toelichting op de site.

Van 
Voorjaarsnota 
naar begroting

Belangrijkste 
bijstellingen per 
programma – 
Afvalinzameling pag. 12

Quote:
‘Voor de afvalinzameling is rekening gehouden met 
een forse stijging van de kosten waardoor de te 
verrekenen BTW stijgt.’
Vraag:

1) Kunt u aangeven waarom de kosten fors zullen 
stijgen?

2) Tevens wordt aangegeven dat de poortheffing 
bij het milieustation zal stijgen. Is bekeken of 
we door regionale samenwerking te kosten 
voor het milieustation kunnen verlagen?

De kosten stijgen fors als gevolg van:
1. Verhoging van de (landelijke) stortbelasting op (grof) 

huishoudelijk afval (gold al voor dit jaar, maar pas in 
december werd het werkelijke tarief bekend). Deze stijging 
van  13,- per ton naar  31,- per ton moet nog doorvertaald 
worden.

2. Lege voorziening afvalstoffenhefing. Jaarlijks wordt er een 
bedrag vanuit de voorziening AH ingezet om de tarieven 
(nagenoeg) gelijk te houden. Hierdoor is de kostenstijging die 
er jaarlijks is geweest, wel doorberekend maar niet volledig 
doorbelast aan de burgers. Voor 2020 kan vooralsnog het 
laatste deel van de voorziening worden ingezet om de 
stijging van de tarieven op te vangen.

3. Tenslotte is de afvalmarkt de laatste 2-3 jaren enorm 
veranderd, veel minder spelers die alle kwaliteitseisen en 
risico’ s op afkeuring doorvertalen in de verwerkingstarieven. 
Dit leidt bij de kortlopende contracten (met name voor het 
milieustation) tot behoorlijke stijging van de (verwerkings-
)kosten.

Het poorttarief van het milieustation zal stijgen van  12,50 per 2 m³ 
naar  15,- per 2 m³ (en voor snoeiafval van  5,- naar  7,50 per m³). Op 
afvalgebied (huishoudelijk en milieustation) wordt zowel regionaal 
als provinciaal met andere gemeenten samengewerkt). 
De andere 3 gemeentelijke milieustations waar Gennep mee 
samenwerkt (Bergen, Venlo en Venray - in aanbesteding en 
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exploitatie) kennen dezelfde stijging van de kosten en daarmee ook 
de poorttarieven.

Veiligheid Duurzaamheid pag. 22 Opmerking:
Onder het kopje ‘duurzaamheid’ staat geen tekst. 
Ontbreekt deze alinea foutief?

Dit kopje moet nog worden verwijderd.

Veiligheid Speerpunten pag. 23 Quote: Geweldsdelicten / misdrijven met een grote 
impact: … .’
Vraag:

1) Kunt u aangeven hoe u de pakkans wilt 
vergroten als de mankracht van de politie een 
permanent probleem is, zeker in toekomst 
door toenemende vergrijzing van het 
politiekorps?

2) Kunt u aangeven of de gemeente in overleg is 
met de politie om een nieuwe locatie voor het 
bureau te vinden en zou samenvoeging in de 
brandweerkazerne een mogelijke optie zijn?

1) Zie activiteiten in uitvoeringsprogramma bij het Integraal 
veiligheidsbeleid ( IVB) en de begroting onder “wat gaan we 
ervoor doen”. 

2) Ja wij zijn in overleg en het is een optie.

Veiligheid 1.2 Openbare orde en 
veiligheid pag. 26

Quote:
‘We verbeteren bewustwording, 
handelingsperspectief en meldingsbereidheid van 
ondernemers, inwoners en instellingen.’
Vraag:
Kunt u toelichten hoe u dit wilt gaan verbeteren?

Zie activiteiten in uitvoeringsprogramma bij het IVB en de begroting 
onder “wat gaan we ervoor doen”.

Veiligheid 1.2 Openbare orde en 
veiligheid pag. 26

Quote:
‘We brengen de doelgroep ‘licht verstandelijk 
beperkten’ in onze gemeente in beeld.’
Vraag: Kunt u aangeven waarom deze doelgroep niet 
al in beeld is bij de gemeente, bijvoorbeeld via Team 
Toegang en in hoeverre u bij de herijking van het 
OMO-beleid wilt zorgen voor meer weerbaarheid?

De doelgroep heeft niet altijd contact met Team Toegang, omdat ze 
zorg ontvangen via Wet Langdurig Zorg of Zorgverzekeringswet.

We nemen de investering in weerbaarheid van deze specifieke 
doelgroep mee bij de herijking van het OMO-beleid.

Veiligheid 1.2 Openbare orde en 
veiligheid pag. 26

Quote:
‘We richten ons bij overtredingen van de APV en 
andere lokale regelingen specifiek op kamperen, 
parkeren en visserij.’

Deze prioritering is bestaand beleid en komt voort uit het 
Integraal  Handhavingsbeleid. Het gaat hierbij om de inzet van 
onze BOA´s.
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Vraag:
Kunt u aangegeven waarom u voor deze prioritering 
heeft gekozen, welke andere regelingen daarmee 
minder prioriteit hebben, op welke kaders van de 
gemeenteraad deze prioritering is gebaseerd en hoe 
zich de extra prioritering in de praktijk (bijvoorbeeld 
door extra uren of stijgend aantal boetes) zal uiten?

Veiligheid 1.2 Openbare orde en 
veiligheid pag. 27

Quote:
‘Verwijzingen Halt: daadwerkelijke aantallen  2018 = 
16’
Vraag:

1) Kunt u aangeven wat de oorzaak is voor het 
teruglopende aantal doorverwijzingen terwijl 
we met een toenemende mate aan 
jeugdproblematiek te maken hebben in onze 
gemeente, zelfs een jongerenontmoetingsplek 
realiseren om overlast en criminaliteit te 
voorkomen?

2) Kunt u aangeven waarom bureau Halt geen 
spreekuren heeft in de gemeente Gennep, dus 
op locatie, en waarom ouders met kinderen 
uit onze gemeente dus naar Venlo moeten?

1) De Halt-cijfers geven geen volledig beeld van jeugdoverlast 
en -criminaliteit weer, vandaar dat we met alle 
ketenpartners in 2019 inzetten op meer zicht op de 
problematiek. 

2) Wij weten niet beter dan dat  afspraken met kinderen en 
ouders in het kader van Halt-straffen in de afgelopen jaren 
op het gemeentehuis plaatsvonden. We hebben de vraag ter 
verificatie uitgezet bij bureau Halt.

Openbare 
Ruimte

Duurzaamheid pag. 29 Quote:
‘Schone en stille mobiliteit is de toekomst. Als 
gemeente gaan we aantoonbaar bijdragen aan het 
stimuleren van het gebruik van elektrische fietsen en 
auto’s.’
Vraag:
Kunt u aangeven op welke wijze het ‘aantoonbaar 
bijdragen’ in de praktijk zal gaan plaatsvinden en of dit 
volgens u een prioriteit voor de gemeente moet zijn?

Vanuit de voorbeeldfunctie die de gemeente geeft richting haar 
inwoners en bedrijven verduurzaamt de gemeente haar eigen 
zakelijke kilometers. Goed (duurzaam) werkgeverschap is de interne 
motivatie.
Door de zakelijke kilometers in samenwerking met 7 andere 
gemeenten te verduurzamen, wordt er – kostenneutraal - een 
beduidende CO2 reductie gereduceerd.
Daarnaast leidt deze stap tot een groeimodel voor een marktpartij 
om ook andere bedrijven en inwoners duurzaam deelvervoer te 
kunnen aanbieden. Dit deel staat los van de gemeente.
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Openbare 
Ruimte

2.2 Parkeren pag. 32 Quote:
‘We doen een parkeeronderzoek in het centrum van 
Gennep … .’
Vraag:
Tijdens de bespreking van de centrumvisie in de 
gemeenteraad is ook toegezegd de werking van het 
parkeerfonds tegen het licht te houden en dus te 
kijken of deze regeling nog actueel is en past binnen 
het beleid. Wordt dit meegenomen in het onderzoek?

Klopt, de (on)mogelijkheden van het parkeerfonds worden 
meegenomen in de uitwerking van de centrumvisie.

Openbare 
Ruimte

5.7-1 Openbaar groen, 
algemeen pag. 33

Quote:
‘Het bomenbestand wordt jaarlijks geïnspecteerd.’
Vraag:
In het nieuwe Collegeprogramma van de Provincie 
Limburg is een bomenplan voor 1 miljoen nieuwe 
bomen opgenomen die de komende acht jaar geplant 
zullen worden. Een gemeente als Maastricht heeft zich 
inmiddels bij de provincie gemeld en wil de komende 
jaren 3.000 bomen planten. Kunt u aangeven of onze 
gemeente ook gebruik gaat maken van dit 
bomenfonds en hoeveel nieuwe bomen er in onze 
gemeente moeten komen?

Er gebeurt binnen de gemeente al het een en ander om nieuwe 
bomen te planten.  
Zo doet de gemeente mee aan de jaarlijkse boomfeestdag en worden 
vanuit het Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied bomen geplant, 
veelal op grond van particulieren. 
Het plan van de Provincie Limburg stelt dat in buitengebieden 
gronden die eigendom zijn van de provincie kunnen worden 
omgevormd naar bos. Dat kan ook met grond van 
natuurorganisaties, particulieren of gemeenten. De provinciale 
middelen die beschikbaar zijn, kunnen dan worden ingezet als 
cofinanciering.
Wij zoeken uit hoe dit precies werkt en of dit voor onze gemeente 
een aanvulling zou zijn (om een selectie van eigen gemeentelijke 
gronden te bebossen; of om extra provinciaal geld in het Fonds te 
storten zodat we dat bij particulieren kunnen realiseren).

Economische 
structuur, 
toerisme en 
recreatie

Speerpunten pag. 38 Quote:
‘Ambassadeurs: we willen dat onze ondernemers en 
inwoners tot ambassadeurs van onze gemeente 
worden.’
Vraag:
Kunt u nader toelichten wat we hier precies onder 
kunnen verstaan?

Vanuit EZ dient hieronder verstaan te worden dat bij de aanpak van 
bijvoorbeeld het kernwinkelgebied de ondernemers uitdragen 
waarom het voor hun zo goed ondernemen is in Gennep. Op deze 
wijze kan Gennep als vestigingsplaats aantrekkelijker worden voor 
bijvoorbeeld startende ondernemers. Het gaat er hierbij om dat 
beleid en het actieprogramma behorende bij het beleid ook door 
ondernemers onderschreven en uitgedragen wordt. Als gemeente 
kunnen we wel van de daken schreeuwen dat het goed ondernemen 
is in Gennep, maar het verhaal wint aan kracht en overtuiging als 
ondernemers zelf het verhaal over de bühne brengen.
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Economische 
structuur, 
toerisme en 
recreatie

3.1 Economische 
ontwikkeling pag. 39

Quote:
‘We denken actief mee met agrarische ondernemers 
en ondersteunen hen … .’
Vraag:
Heeft de stikstofproblematiek nog gevolgen voor 
agrarische ondernemers als het gaat om 
bedrijfstransformaties?

De stikstofproblematiek bemoeilijkt bedrijfstransformaties voor 
zover deze betrekking hebben op het houden van dieren. In de 
Gennepse praktijk komen dergelijke transformaties niet/nauwelijks 
voor. Op dit moment zijn in ieder geval geen agrarische 
bedrijfstransformaties bekend die worden beperkt of bemoeilijkt 
door de stikstofproblematiek.

Economische 
structuur, 
toerisme en 
recreatie

3.1 Economische 
ontwikkeling pag. 39

Quote:
‘We benaderen inwoners en ondernemers … positieve 
grondhouding.’
Vraag:
Kunt u nader toelichten of dit betrekking heeft op het 
actief vanuit de gemeente zelf inwoners en 
ondernemers te benaderen of doelt op ideeën die 
vanuit de samenleving worden aangedragen?

Hierbij wordt zowel de actieve benadering vanuit de gemeente bij 
het denken in kansen bedoeld als het positief benaderen van ideeën 
die vanuit de samenleving worden ingebracht.

Economische 
structuur, 
toerisme en 
recreatie

3.4 Toeristische en 
recreatieve 
voorzieningen pag. 41

Quote:
‘We moedigen ondernemers aan om met nieuwe, 
onderscheidende initiatieven … .’
Vraag:
Kunt u nader toelichten wat dit in de praktijk zal 
betekenen?

Door een open houding, in gesprek gaan met de initiatiefnemers en 
het bekijken van alle mogelijkheden bij nieuwe initiatieven en hierin 
meedenken, hopen we (andere) ondernemers aan te moedigen om 
ook na te denken over nieuwe initiatieven op het gebied van onder 
andere verblijfsrecreatie en dagrecreatie. Een concreet voorbeeld 
hierin is het project van de vitaliteitsmanager, die alle campings en 
vakantieparken in de regio heeft bezocht en met een aantal aan de 
slag is of gaat, om de bedrijven vooruit te helpen. 

Economische 
structuur, 
toerisme en 
recreatie

5.7-3 
Speelvoorzieningen 
pag. 42

Quote:
‘… waarbij we met name aandacht vragen voor de 
ontwikkeling van goed bereikbare 
natuurspeelterreinen. We benutten daarbij de kansen 
die gebiedsontwikkelingen en/of initiatieven van 
ondernemers bieden.’
Vraag:
Kunt u aangeven wat de stand van zaken is met 
betrekking tot een (natuur)speeltuin in Ven-
Zelderheide en hoe op dit moment de stand is inzake 
gebiedsontwikkeling dorpshart Ven-Zelderheide?

Bij ons is niets bekend over de wens voor een (natuur)speeltuin in 
Ven-Zelderheide.
Het gebied voor de kerk is ingezaaid met gras en bloemmengsel. Met 
de werkgroep uit Ven-Zelderheide zal verder overleg worden 
gevoerd over de definitieve invulling van het gebied. Gedacht wordt 
aan een parkachtige omgeving met een deel (voorzijde school) 
voor  ‘natuurlijk spelen´. De functie van het kerkgebouw als 
multifunctionele accommodatie is in beeld, maar moet worden 
afgewogen met de locatie van de Uitkomst.
Beide (toekomstige)scenario’s worden nader in beeld gebracht 
(schetsen met financiële doorrekeningen).
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Economische 
structuur, 
toerisme en 
recreatie

5.7-3 
Speelvoorzieningen 
pag. 42

Quote: ‘We sporen buurtverenigingen, dorps- en 
wijkraden, … .’
Vraag: Kunt u nader toelichten hoe u de verschillende 
organisaties en verenigingen proactief wilt gaan 
aansporen?

Dit doen we door één of meerdere keren een oproep te plaatsen via 
de gemeentelijke communicatiekanalen (print en online) en door 
organisaties en verenigingen waarmee we gedurende het jaar 
contact hebben over speelvoorzieningen proactief te wijzen op deze 
subsidiemogelijkheid.

Onderwijs en 
kinderopvang

4.2 
Onderwijshuisvesting 
pag. 46

Quote:
‘We werken samen met de betrokken schoolbesturen 
en kinderopvangorganisatie om tot een definitief 
ontwerp voor het in 2021 op te leveren Kind Expertise 
Centrum (KEC) te komen.’
Vraag:

1) Kunt u aangeven of in de verwachte kosten 
een bijdrage is opgenomen voor mogelijk 
verontreinigde bodem en het opschonen 
daarvan?

2) Kunt u aangeven welke 
duurzaamheidsmaatregelen zijn meegenomen 
in het ontwerp voor het KEC?

3) Kunt u aangeven hoeveel extra 
parkeerplaatsen er zullen komen voor het 
KEC?

4) Kunt u ons alle verkeersonderzoeken doen 
toekomen die betrekken hebben op het 
gebied Zandstraat, Picardie, Martinushof, 
Zuid-Oostwal, Zandpoort in relatie tot 
realisatie van het KEC?

5) Kunt u ons d.m.v. een kaart inzichtelijk maken 
welke gronden moeten worden gekocht en 
heeft al aankoop plaatsgevonden?

6) Het gebouw wordt ontworpen zodat het 
gemakkelijk kan worden aangepast aan 
andere doeleinden en teruglopende 
leerlingaantallen. Wordt ook rekening 
gehouden met mogelijk toenemende 

1. Gezien de omstandigheden dat de grond al eerder “geroerd” 
is ligt het in de lijn der verwachting dat geen verontreiniging 
(anders dan de recente PFAS) aangetroffen zal worden. 
Mochten zich deze kosten toch voordoen dan komt dit ten 
laste van de post onvoorzien.

2. In de uitwerking van het Definitief ontwerp wordt op dit 
moment bepaald welke duurzaamheidsmaatregelen exact 
meegenomen worden. In algemene zin gaat het dan over een 
warmtepomp, warmte/koude opslag, zonnepanelen. Extra 
spouw- isolatie en triple A glas.

3. Uit de parkeeronderzoeken volgen de aantallen die we 
alsnog willen realiseren; ik verwijs u graag naar dat bestand 
dat wij (zie onder 4) apart hebben bijgevoegd.  

4. We hebben de verkeersonderzoeken bijgevoegd die in het 
kader van de realisatie van het KEC zijn gedaan.

5. Deze kaart is bijgevoegd; er heeft nog geen aankoop 
plaatsgevonden. De onderhandelingen over omvang en prijs 
moeten nog plaatsvinden.

6. Het gebouw wordt – in afwijking van de verordening 
onderwijshuisvesting – gebouwd voor de huidige 
leerlingaantallen i.p.v. aan de hand van de 
leerlingenprognoses (die een dalende tendens te zien geven). 
Wanneer de prognoses een toename te zien zouden geven 
hadden we het ontwerp daarop gebaseerd. Nu wordt er niet 
gebouwd voor stijgende leerlingaantallen.

7. Door integratie van de openbare ruimte in de 
speelgelegenheid wordt het gebied aanzienlijk groter 
waarmee ook de spreiding beter is ten opzichte van de 
situatie dat alle kinderen “onder het raam spelen”. Daarnaast 
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leerlingaantallen?
7) Kunt u nog eens aangeven hoe we voor een 

rustige leer-/speelomgeving zorgen als we bij 
de buitenruimte slechts op de wettelijke 
vereiste plekken voor afscheidingen zorgen?

8) De huisvestingskosten voor het onderwijs 
stijgen ook bij andere scholen, kunt u nog 
eens inzichtelijk maken welke kosten in het 
algemeen voor rekening van een gemeente 
komen en welke kosten voor rekening van de 
scholen zelf komen?

9) Kunt u inzichtelijk maken welk bedrag van het 
totaalbudget nodig is voor het ‘Bijna Energie 
Neutraal Gebouw’? Kortom, als we dit 
principe loslaten, hoeveel kostenbesparing 
hebben we dan?

wordt het gebouw optimaal (geluid – en warmte)geïsoleerd.
8. Voor rekening van de gemeente zijn de kosten voor 

nieuwbouw, uitbreiding van een school, het geheel of 
gedeeltelijk in gebruik nemen van een bestaand gebouw 
voor het huisvesten van een school, terrein voor zover nodig 
voor het realiseren van een school, inrichting met 
onderwijsleerpakket of met leer- en hulpmiddelen voor zover 
dit nog niet eerder door het rijk of de gemeente is bekostigd, 
herstel van constructiefouten, herstel en vervanging in 
verband met schade en huur van een sportterrein voor een 
school voor voortgezet onderwijs. 
Kosten voor onderhoud en aanpassing komen voor rekening 
van de scholen.

9. Zoals hierboven aangehaald is de exacte omvang van kosten 
van de installatie om een BENG gebouw te realiseren nog 
niet bepaald. Elk bedrag dat we hier zouden noemen wordt 
daarmee arbitrair

Zie ook de bijlagen!
Onderwijs en 
kinderopvang

4.3 Onderwijsbeleid en 
leerlingenzaken pag. 46

Quote: ‘Alle kinderen in gemeente Gennep halen het 
beste uit zichzelf …’
Vraag: Kunt u aangeven op welke wijze wij in de 
gemeente binnen het Passend Onderwijs ook 
aandacht hebben voor hoogbegaafde leerlingen?

Aandacht voor hoogbegaafdheid is geen taak van de gemeente, maar 
van het onderwijs. Daar waar het onderwijs handelingsverlegen is 
kan aanvullende ondersteuning vanuit de Jeugdwet worden ingezet. 
Tevens worden bij uitzondering leerlingen vervoerd naar een meer 
gespecialiseerde vorm van onderwijs.

Onderwijs en 
kinderopvang

4.3 Onderwijsbeleid en 
leerlingenzaken pag. 46

Quote: ‘We onderzoeken de verdere mogelijkheden 
voor het aanbieden van Duitse taalprogramma’s 
buiten het onderwijs.’
Vraag:
Kunt u aangeven hoe u dit precies wilt realiseren, gaat 
u daarbij ook kijken naar andere gemeenten zoals de 
gemeente Venlo die enkele maanden een convenant 
heeft gesloten met basis- en voortgezet onderwijs?

Het onderwijs heeft meermaals aangegeven geen extra investering te 
willen doen in Duitse taalonderwijs in het curriculum.
We blijven in overleg met partners buiten het onderwijs om te kijken 
of daar mogelijkheden zijn voor Duitstalig onderwijs buiten 
lesprogramma’s. We denken hierbij onder andere aan de 
kinderopvang en Biblioplus.

Sociale 
voorzieningen 

Speerpunten pag. 59 Quote: ‘We willen dat migrantengroepen succesvol in 
onze gemeente integreren en zich hier thuis en op hun 

1) Hiermee worden alle migrantengroepen bedoeld.
2) Migranten met een (formeel wettelijke) inburgeringsplicht 
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en 
maatschappelijk 
werk

plaats voelen.’
Vraag:

1) Kunt u nader inzichtelijk maken welke 
verschillende migrantengroepen wij hiermee 
specifiek bedoelen?

2) Op welke wijze wordt er per migrantengroep 
onderscheid gemaakt in de wijze van 
integratie?

3) Besteden wij als onderdeel van de integratie 
ook aandacht aan de vraag hoe deze nieuwe 
inwoners integreren in hun woonbuurt, hoe 
buren (de andere bewoners van de gemeente) 
deze nieuwe inwoners ervaren en of de buren 
daarbij hulp/steun vanuit de gemeente nodig 
hebben? Dit om te voorkomen dat deze 
bewoners van de gemeente zich overvallen of 
in de steek gelaten voelen.

worden intensief begeleid, evenals migranten in een 
(aanvankelijke) uitkeringssituatie. In de praktijk gaat het in 
die twee groepen vooral om de asielmigranten. We zijn aan 
het verkennen hoe we tegen de achtergrond van de 
toekomstige nieuwe inburgeringswet ook meer aandacht 
kunnen besteden aan gezinsvormers en arbeidsmigranten en 
in hoeverre daar behoefte aan bestaat.

3) Ja. We hebben  intensief contact met woningcorporaties en 
met vrijwilligers om de migranten zo goed mogelijk te laten 
landen in hun woonomgeving. 

Sociale 
voorzieningen 
en 
maatschappelijk 
werk

6.3 
Inkomensvoorzieningen 
pag. 62

Quote:
‘We verbeteren de registratie van werkzoekenden.’
Vraag:
Kunt u specificeren welke taken de gemeente hierbij 
heeft en welke rol het UWV heeft? Volgens onze 
informatie is dit voornamelijk een taak van het UWV 
en zou de gemeente door goede samenwerking 
gebruik moeten kunnen maken van de 
database/gegevens zoals het UWV die heeft.

Het UWV verzorgt de infrastructuur en ontsluiting van gegevens 
richting de werkgevers en werknemers. 
Voor het aanleveren van de gegevens om de infrastructuur te vullen 
is het UWV aansprakelijk als de inwoner WW ontvangt of een 
arbeidsongeschiktheidsuitkering. Ontvangt de inwoner echter 
bijstand, dan is de gemeente verantwoordelijk voor het vullen van 
gegevens maar blijft het UWV verantwoordelijk voor de 
infrastructuur. De gemeente heeft volledige toegang tot de relevante 
database van werkzoekenden van het UWV.

Sociale 
voorzieningen 
en 
maatschappelijk 
werk

6.71 Maatwerk 
dienstverlening 18+ 
pag. 46

Quote:
‘We bieden verschillende vormen van ondersteuning 
aan inwoners die verminderd zelfredzaam zijn … .’
Vraag:
In Nederland werken volgens CBS ±146.000 mensen in 
de thuiszorg, waarvan zo’n 24.000 met 
migratieachtergrond. Heeft de gemeente Gennep / de 
Modulair Gemeenschappelijke Regeling in het 

Wij kopen geen thuiszorg in, dat valt onder WLZ/ZVW.
Wat wij wel inkopen onder de maatwerkdiensten WMO (en dat 
vermeld u hiernaast eigenlijk ook) is het product Ondersteuning bij 
huishoudelijk werk (HbH).
Voor HbH geldt:

- er wordt geen specifieke taaleis gesteld.
- we hebben wel een aantal aanhaakpunten (beschrijving en 

EV)
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eisenpakket voor huishoudelijke medewerkers 
voorwaarden opgenomen dat moet worden voldaan 
aan een taaleis Nederlands?

De Regionale Werkgroep WMO heeft het tot nu toe niet nodig 
gevonden om een specifieke taaleis op te nemen.

Ruimtelijke 
Ordening en 
Volkshuisvesting

8.2 Grondexploitatie 
(niet 
bedrijventerreinen) 
pag. 80

Quote:
‘Goorseweg (Ottersum): deze ontwikkellocatie komt 
voort uit de Ruimte-voor-Ruimte-regeling. In 2020 zal 
de planologische besluitvorming van de eerste drie 
fasen van het project worden gestart.’
Vraag:
Kunt u een planning van dit project geven zodat 
inzichtelijk wordt op welke termijn de woningen op dit 
gebied beschikbaar komen?

Naar verwachting kan het bestemmingsplan in het tweede kwartaal 
van 2020 ter vaststelling aan de Raad worden aangeboden. Daarbij zij 
aangetekend dat door de grondeigenaar nog onderzoek dient te 
worden verricht naar de planologische aanvaardbaarheid, 
bijvoorbeeld in het kader van stikstofdepositie en archeologie. Na 
vaststelling van het bestemmingsplan en een eventuele 
beroepsprocedure kan worden gestart met het bouwrijp maken van 
het plangebied en de verkoop van kavels/woningen door de 
ontwikkelaar.

Ruimtelijke 
Ordening en 
Volkshuisvesting

8.2 Grondexploitatie 
(niet 
bedrijventerreinen) 
pag. 80

Quote: ‘Gennepermolen (Gennep): er is een 
intentieovereenkomst met een ontwikkelaar. Naar 
verwachting zal in 2020 een start worden gemaakt 
met de ontwikkeling op basis van een gebiedsvisie en 
het haalbaarheidsdocument uit 2019.’
Vraag: Kunt u een planning van dit project geven zodat 
inzichtelijk wordt op welke termijn de woningen op dit 
gebied beschikbaar komen?

Het is op dit moment niet mogelijk hier een realistische planning van 
te geven. De intentieovereenkomst loopt tot 1 januari 2020. Daarna 
zal als we met Meyer Bergman tot een overeenkomst komen een 
verdere uitwerking en planning gemaakt worden.

Ruimtelijke 
Ordening en 
Volkshuisvesting

8.3-1 Wonen en 
bouwen, algemeen 
pag. 81

Quote:
‘We actualiseren de gezamenlijke prestatieafspraken 
met woningcorporaties Mooiland en Destion.’
Vraag:
Kunt u aangeven of u conform raadsbesluit de 
voorrangsregeling voor statushouders uit de 
prestatieafspraken gaat schrappen?

Met beide woningcorporaties is van gedachten gewisseld over het 
schrappen van een voorrangsregeling. De woningcorporaties hebben 
aangegeven hier geen voorstander van te zijn. Momenteel kunnen 
woningcorporaties door de voorrangsregeling bij de toewijzing van 
sociale huurwoningen bepalen in welke wijk de vergunninghouder 
komt te wonen. Hierbij wordt de concentratie van meerdere 
vergunninghouders in een en dezelfde wijk voorkomen. Wanneer 
vergunninghouders door het schrappen van de voorrangsregeling 
echter zelf kunnen gaan reageren op een woning, kun je als 
woningcorporatie niet meer sturen op de toewijzing. Hierdoor kun je 
in de praktijk juist problemen gaan creëren doordat de diversiteit van 
de wijk onder druk zou kunnen komen te staan. 

Ruimtelijke 
Ordening en 

8.3-2 Wonen en 
bouwen, stads- en 

Quote:
‘Een prettige woon- en werkomgeving.’

Er zijn op dit moment geen gesprekken met Van Treeck over dit 
onderwerp. In het verleden zijn hier wel gesprekken over geweest. 
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Volkshuisvesting dorpsvernieuwing pag. 
81

Vraag:
De VVD heeft eerder aandacht gevraagd voor de 
situatie van het oliebedrijf Van Treeck in de woonwijk 
Wagenstaat-Steendalerstraat. Een wijk met veel kleine 
kinderen en een recent door de wijk gerealiseerde 
speelruimte, waar meermaals dagelijks een olie-
vrachtwagen doorheen rijdt. Kunt u aangeven of u in 
overleg bent met de eigenaren van het bedrijf om een 
verplaatsing (zoals door de eigenaren gewenst) te 
bespreken?

Wellicht goed om dit punt nog eens bij Van Treeck onder de 
aandacht te brengen zodat gekeken kan worden of er samen met de 
gemeente een oplossing gevonden kan worden.
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D66: technische vragen t.b.v. Begroting 2020 

Programma Taakveld/Pagina Vraag Antwoord
Aanbiedings- 
brief

p.4 Kunt u aangeven hoe u de stijgende kosten van 
Jeugdzorg en WMO kunt beteugelen zonder gevolgen 
voor de zorgplicht die we hebben voor deze 
doelgroepen? En p.16: aan welke beleidsmatige 
aanpassingen denkt u dan? Waarom lokaal onderzoek 
en niet regionaal?

Binnen het Sociaal Domein zijn er eigenlijk drie elementen die de 
zorgkosten kunnen beïnvloeden. Het eerste is de inkoop. Welke 
productafspraken worden er met aanbieders gemaakt tegen welk 
tarief? Het tweede element is de Toegang, welke 
indicatie/beschikking, welke zorg voor welke duur? Het derde is de 
casusregie, hoe houden we zicht op de effecten van de ingezette 
zorg, blijven we niet onnodig behandelen? 
De inkoop doen we regionaal, momenteel met 6 gemeenten, in de 
nabije toekomst weer met 7.
Momenteel is de inkoop 2021 en verder  in voorbereiding. 
Indicatiestelling en casusregie zullen we lokaal onderzoeken. Dit 
onderzoek is er dan ook op gericht om te kijken of we nog steeds de 
juiste dingen doen. Eventuele beleidsmatige aanpassingen volgen uit 
het lokale onderzoek. Uiteraard zullen in het onderzoek ook de 
ervaringen van toegangsteams uit de regio worden betrokken.

Aanbiedings- 
brief

p.4/5 Bovenste zin p.5 Wat is het belangrijkste? KEC, omgevingsplan of 
doorsteek? Zijn dat juist niet de kosten die ten koste 
gaan van de Jeugdzorg/WMO?

Dit is een politieke vraag. Wat het belangrijkste is, is het primaat van 
de gemeenteraad.

Van VJN naar 
begroting

p.4 en 13 De personeelskosten gaan omlaag. Maar de vacatures 
worden toch weer ingevuld?

Functies worden niet direct bij vertrek medewerker ingevuld. Bij het 
invullen van vacatures wordt kritisch gekeken hoe de vacature wordt 
ingevuld. De verwachting is dat we net als voorgaande jaren een 
besparing kunnen realiseren op de personeelskosten.

Van VJN naar 
begroting

p.7 Alinea na punt 11 Wat zijn die speerpunten? In elk programma worden onder de kop ‘Volle kracht vooruit, de 
speerpunten’  de speerpunten benoemd.

Van VJN naar 
begroting

p.9 Hoe komt dat verschil in bijstelling van de 1e en het 2e 
trimesterrapportage?

De eerste trimester is (normaal gesproken) altijd een wat ruimere 
bijstelling. Aangezien dit het eerste mogelijkheid is na de vaststelling 
van de begroting in november. En aangezien die begroting financieel 
al opgesteld wordt in de zomermaanden zitten er ruim 8 maanden 
tussen opstellen begroting en budgetverantwoording eerste 
trimester. Daarnaast is de bijstelling tweede trimester alleen het 
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structurele effect van de rapportage uit 2018 (jaarschijven 2019-
2021) en niet de bijstelling uit de begroting 2018 zelf. En het 
structurele effect is altijd al veel minder t.o.v. het begrotingsjaar.

Van VJN naar 
begroting

p.11 Hoe komt het dat het aantal overnachtingen van 
toeristen zoveel hoger ligt dan de raming? Het gaat om 
een stijging van 40.000 overnachtingen.

De stijging betreft een inschatting op basis van historische cijfers en 
ruimte voor groei binnen de bezettingsgraad.

Van VJN naar 
begroting

p.13 Algemene uitkering. Kunt u in een grafiek duidelijk 
maken hoe de algemene uitkering uit het 
gemeentefonds de afgelopen 5 jaar gefluctueerd is?

Zie de bijlage “Meerjarengrafiek algemene uitkering.pdf”.

Van VJN naar 
begroting

p.13 Verkiezingen. Hoezo zijn er hogere kosten voor 
presentiegelden en over hoeveel verkiezingen in 2023 
gaat het (er staat ”aantal verkiezingen”).

In 2023 zijn in maart gecombineerde verkiezingen voor de 
provinciale staten en het waterschap en in mei de verkiezing voor 
het Europese parlement. Hierdoor moeten er twee keer 
stembureaus worden ingericht en bemand. Dus ook twee keer 
presentiegelden worden uitbetaald.

Van VJN naar 
begroting

p.14 Dividend. Hebben we die begrotingsbrief van de 
provincie in kunnen zien?

De brief van de provincie met het onderwerp ‘Aandachtspunten 
begroting 2020’ en kenmerk 2019/22076 is op 29 maart 2019 
verzonden aan de raden van alle gemeenten in de provincie 
Limburg. Hierin wordt op pagina 8 verwezen naar de brief aan het 
College. In die brief staat de info over het dividend, zie afbeelding 
onder aan document.

Van VJN naar 
begroting + 
bijlage langl. 
leningen

p.14 en 169 Rente geldleningen. Waarom moet er 2 keer 10 miljoen 
euro geleend worden?

In de begroting 2019 was al rekening gehouden met een nieuwe 
lening in 2021 van € 10 mln. Door een stijging van bedragen in het  
investeringsschema 2020-2023 (o.a. KEC) blijkt eenmalig € 10 mln 
niet genoeg en is een extra lening nodig.

Van VJN naar 
begroting

p.16 Hoezo kan het aantal maatregelen aan de Zwarteweg 
teruggebracht worden tot de helft van het bedrag zoals 
dat in de Voorjaarsnota was opgenomen?

In de voorjaarsnota is uitgegaan van de meest optimale 
aanpassingen. In de begroting is voor de quick wins een taakstellend 
budget opgenomen. Met de aanwonenden wordt gekeken naar de 
mogelijkheden voor een optimalisatie van de huidige weg binnen 
taakstellend budget.

Van VJN naar 
begroting

p.16 Post onvoorzien. Hoe komt het dat de post onvoorzien 
niet volledig is gebruikt in de afgelopen jaren. Welke 
extra kosten worden daar normaliter uit betaald?

De post onvoorzien is wettelijk voorgeschreven en bedoeld als 
dekking voor uitgaven die niet zijn voorzien in de begroting. De 
hoogte is niet verplicht vastgesteld. De post is voorbehouden aan de 
raad en die isn niet verplicht hier gebruik van te maken. In 2018 is € 
20.000 ingezet voor de aanschaf van AED-apparaten.
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Van VJN naar 
begroting

p.19 Er staat: er vindt een onderzoek plaats naar de 
benodigde omvang en kwaliteit van binnensport 
accommodaties. Maar er ligt een Rapportage 
Binnensportaccommodaties Gemeente Gennep van 
september 2018 op de plank. Wat wordt daar mee 
gedaan?

Dat was de basis voor het opstellen van toekomstscenario’s. Dat is 
inmiddels bijna afgerond. Op 28 Oktober worden deze bij een 
Raadsinformatiebijeenkomst gepresenteerd. Vervolgens wordt een 
adviesrapport opgesteld dat in december ter besluitvorming 
voorgelegd wordt aan de raad.

Programma 
openbare 
ruimte

p.30 Klimaatadaptatie. We willen dat de maatregelen van 
klimaatadaptatie, waaronder Lob van Gennep, snel 
helder worden en passend binnen onze ambities hun 
beslag krijgen. Hoe moeten wij dit zien? Over welke 
maatregelen gaat het dan?

Binnen de Stuurgroep van het MIRT-project Lob van Gennep 
bewaakt ons college de gemeentelijke ambities. In het kader van de 
voorgeschreven MER-procedure zal begin 2020 duidelijk worden 
welke oplossingen verder worden onderzocht. Pas eind 2020 
adviseert de Stuurgroep een oplossing aan de minister. Actuele 
informatie over de het project kunt u vinden op 
www.lobvangennep.nl.

Taakveld 2.1 p.31 Verbeterde doorstroming van (vracht)verkeer op 
gebiedsontsluitingswegen en kernen. Over welke 
wegen praten we dan? En hoe gaat die verbeterde 
doorstroming vorm krijgen?

Er zal een onderzoek gestart worden naar het ontlasten van de 
kernen Ven-Zelderheide en Ottersum van vrachtverkeer. Hieruit 
zullen de eventuele maatregelen volgen.  

Taakveld 2.1 p.31 Welke voorbereidende werkzaamheden worden 
gestart om te komen tot de aanleg van een doorsteek. 
Heeft de uitspraak van de Raad van State over de PAS 
hier invloed op?

De uitspraak van de Afdeling bestuursrechtspraak over de PAS heeft 
mede gevolgen voor infrastructurele ontwikkelingen zoals de aanleg 
van de doorsteek. In het kader van een project ten behoeve van de 
aanleg van een doorsteek zullen de gevolgen van dit project ten 
aanzien van stikstof inzichtelijk gemaakt moeten worden en zal 
moeten worden gemotiveerd dat het project niet leidt tot significant 
negatieve gevolgen voor Natura 2000-gebieden. Het is dus zeker 
mogelijk dat de uitspraak van de Afdeling bestuursrechtspraak 
invloed heeft op de ontwikkeling van de doorsteek. Onderzoek in 
het kader van het project zal dit moeten uitwijzen.

Taakveld 2.1 p.32 eerste bullet Is een doorsteek iets anders dan een rondweg? En 
waar wordt die rondweg precies aangelegd? Heeft het 
consequenties nu de Raad van State een streep gezet 
heeft door de PAS?

In de raadsinformatiebrief is een locatieaanduiding van de doorsteek 
opgenomen. Het exacte tracee van de  doorsteek van Ringbaan naar 
N271 wordt nog nader uitgewerkt. De voorbereidingen hiervoor zijn 
opgestart. Ten aanzien van de PAS, zie antwoord voorgaande vraag.

http://www.lobvangennep.nl/
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Taakveld 5.1 p.52 Sportbeleid. We komen sportverenigingen financieel 
tegemoet op het gebeid van gemeentelijke lasten? 
Wordt hier de teruggave van de WOZ bedoeld? Is dat 
structureel voor de buiten sportverenigingen? En wat 
kunnen de andere verenigingen aan financiële 
tegemoetkoming verwachten?

In 2019 zijn de geprivatiseerde sportverenigingen gecompenseerd in 
alle gemeentelijke lasten en heffingen die worden opgelegd vanuit 
de BsGW. Voor het eind van dit jaar wordt een regeling opgesteld 
hoe verenigingen in de komende jaren gecompenseerd worden in 
hun gemeentelijke lasten en heffingen, zoals de door de raad 
aangenomen motie van juli 2017 beoogt.

Taakveld 5.5 p.54 Cultureel erfgoed. Hoe wordt concreet de 
informatievoorziening over cultureel erfgoed verbeterd 
en uitgebreid.

Met de Erfgoedkaart (voorheen cultuurhistorische waardenkaart) 
wordt informatie over monumenten in onze gemeente digitaal 
beschikbaar gesteld. Deze Erfgoedkaart kan als beleidsinstrument 
dienen en als informatievoorziening voor inwoners.  Daarnaast 
worden de infopanelen in de gemeente vernieuwd en worden er 
verschillende infopanelen toegevoegd.

Programma 
sociaal domein

p.59 Transformatie Sociaal Domein. Wat houdt dat in, een 
op Gennepse leest geschoeide transformatie van het 
Sociaal Domein?

De transformatie van het Sociaal Domein betekent dat we een 
duurzame verandering willen realiseren. Dat betekent dat we meer 
in samenhang gaan werken en de kracht van de inwoners en de 
samenleving benutten. We willen deze transformatie samen met 
onze inwoners realiseren, zodat hij past bij Gennep en haar 
inwoners.. We zijn al een sociale gemeente en dat willen we blijven. 
We zetten in op preventie en zelfredzaamheid waar dat kan. En voor 
wie ondersteuning noodzakelijk is, organiseren we samen met de 
inwoner en onze ketenpartners wat nodig is.

Taakveld 8.3-1 p.78 en p.80 Aantrekkelijke woongemeente/voldoende woningen. Is 
er inmiddels meer bekend over de impact van de PAS-
uitspraak op de Gennepse woningbouw?

De impact op de Gennepse woningbouw wordt per project 
onderzocht. Globaal kan worden gesteld dat de vernietiging van de 
PAS geen invloed heeft op kleinschalige woningbouw ontwikkelingen 
(één of enkele woningen) binnen de gemeente. Voor grotere 
woningbouwplannen is het wel denkbaar dat de vernietiging van de 
PAS hiervoor gevolgen heeft. Op dit moment zijn er geen 
woningbouwontwikkelingen waarvan op voorhand zeker is dat deze 
niet doorgaan of worden uitgesteld vanwege de vernietiging van de 
PAS.

Paragraaf 
weerstands-
vermogen

p.103 In de begroting van 2019 staat: het risico dat de 
gemeente op haar garantstelling wordt aangesproken 
is reëel. Nu in de begroting van 2020 is dat risico latent 
aanwezig. Wat is er veranderd. Is de situatie gunstiger 

Het oorspronkelijk bedrag van gewaarborgde geldleningen is niet 
veranderd en blijft € 96.510.000 Er zijn dus geen aanvullende 
gewaarborgde gelden verstrekt. Het risicobedrag is, als gevolg van 
reguliere aflossingen afgenomen van € 43.556.000 (31-12-2017) tot 
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geworden? € 42.873.000 (31-12-2018). Derhalve kan geconstateerd worden dat 
het risico is afgenomen en de situatie gunstiger is geworden.

2e trim 2019 
(openstaand 
van 7 oktober)

p.24 Er zijn 47 woningen als woningbouwinitiatieven. In de 
beantwoording van de vragen op maandag 7 oktober is 
beloofd een overzicht hiervan te sturen.

Het betreft hier de drie pilot-plannen voor Milsbeek en Ottersum die 
het afgelopen kwartaal regionaal zijn ingediend:

- RvR Goorseweg Ottersum: 42 woningen in een variërend 
woonsegment (levensloopbestendig, zowel koop als sociale 
huur, 2/1-kap, vrijstaand en rijtjes); 

- Steenweg Milsbeek: de realisatie van 4 luxe 
levensloopbestendige koopwoningen;

- Heiveld 43 Milsbeek: de realisatie van 1 luxe 
levensloopbestendige koopwoning.

Beheers-
Begroting 2020

p.3 534020 Toeristische promotie. 38062U Werkbudget 
routeboek 2020 €240.000 en eventueel 2021 € 240.000
Vraag: Gaarne een specificatie in geld per project  voor 
2020 en als het kan ook voor 2021.

Wij hebben met de raad afgesproken tweemaal per jaar te 
rapporteren over het budget vanuit het Routeboek en de projecten 
die lopen. Dat zullen we doen nog voordat de begroting in de raad 
aan de orde komt.

Routeboek update okt 2018 Verder is begonnen met de uitbreiding van de 
ontzanding van het gebied Looierbroek. Dat is enerzijds 
van belang omdat afgesproken is dat het gebied na de 
ontzanding ecologisch waardevoller moet gaan 
worden. Anderzijds is het van belang omdat 
afgesproken is dat de eigenaar van de ontgronding (op 
basis van een definitieve ontgrondingsvergunning) 
medewerking gaat verlenen aan de toeristisch-
recreatieve ontsluiting van het Niersdal. De 
verwachting is dat er in de loop van 2019 concrete 
maatregelen worden genomen ter ontsluiting van het 
Niersdal. Vraag: Wanneer wordt het Niersdal  hier 
ontsloten  met o.a.  een fietsbruggetje?

We zijn nog steeds bezig met dit project. Hierover rapporteren we 
via de ´update programma versterking vrijetijdseconomie´ die 
binnenkort in het college aan de orde is. 

Routeboek 2-006 Versterken relatie Gennep – Goch
Vraag1:  Verschillende grensoverschrijdende fiets- en 
wandelroutes . Is er nu duidelijkheid over de 10 
verschillende grensoverschrijdende fiets- en 

Vraag 1: Er zijn inmiddels zeven van de tien grensoverschrijdende 
fiets- en wandelroutes gerealiseerd, vanuit Dynamic Borders. De 
eerste waren dit voorjaar al klaar en zijn gedurende het toeristische 
seizoen zeer in trek geweest. Momenteel komt er zelfs een tweede 
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wandelroutes? Welke zijn dat?
Vraag 2:  Hoe is de stand van zaken rondom de 
realisering van een bruggetje over de Niers?

druk van de gratis folders. De resterende drie routes zullen op zeer 
korte termijn ook klaar zijn. Zodra ze allemaal klaar zijn, krijgt u ze 
toegestuurd. 
Vraag 2: We zijn nog steeds bezig met dit project. Hierover 
rapporteren we via de ´update programma versterking 
vrijetijdseconomie´ die binnenkort in het college aan de orde is. 

Routeboek 3-003 Versterking kwaliteit kleinere voorzieningen (update 
oktober 2018). Vanuit de provincie zijn diverse 
mogelijkheden voor versterking van kleinschalige 
verblijfsrecreatie. In de gemeente Gennep zijn 
inmiddels drie bedrijven die van deze mogelijkheden 
gebruik maken. De bekostiging van deze trajecten vindt 
via het regionale actieprogramma plaats door de 
gemeente. Verder wordt er door particuliere 
ondernemers gestudeerd op vestiging van nieuwe 
verblijfsrecreatie  voorzieningen in de gemeente. 
Vraag: Welke Gennepse bedrijven hebben hiervan 
gebruik gemaakt voor welke onderdelen  en over welke 
bedragen hebben we het hier?

Nagenoeg alle Gennepse bedrijven hebben meegedaan aan de 
inventarisatie. Bij drie bedrijven is de vitaliteitsmanager vanuit de 
regio, samen met de ondernemers verder gaan kijken waar de 
behoeftes liggen om het bedrijf verder te ontwikkelen. Een hiervan 
komt nog uit de pilot van de provincie, namelijk Residence 
Heijendael. De andere twee zijn de Bloksberg en Hoeve Carpe Diem. 
Voor de eerste is een advies geschreven en de tweede loopt nog. 
Het gaat hier om bijdragen voor het inzetten van adviseurs, om 
samen met de ondernemer te komen tot een uit te voeren plan.  



pag. 17

Vraag p.14 Dividend: 
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CDA: technische vragen t.b.v. Begroting 2020

Programma Taakveld/Pagina Vraag Antwoord
Cultuur en sport 
(openstaand 
van 7 oktober)

p.55 taakveld 5.6 Aanpak laaggeletterdheid. Graag toesturen behaalde 
resultaten en aantallen

Enkele voorbeelden zijn de 14 Taalhulptrajecten die zijn gestart, de 20 
Taalcafés die hebben plaatsgevonden waaraan 300 personen hebben 
deelgenomen en de Voorleesexpress waaraan jaarlijks 5 gezinnen 
deelnemen. In de bijlage “Activiteiten Taalhuis Gennep oktober 2019” 
een verantwoording van alle activiteiten en resultaten van Biblioplus.

Van VJN naar 
begroting

p.9 in 2021 wordt er €25.000 begroot voor een 
onderzoek grensovergangen. Wat en welke locaties 
gaan concreet onderzocht worden?

De grensovergangen bij Hommersum. Niet alle grensovergangen 
staan voor alle verkeer open. De mogelijkheden en consequenties van 
een ruimere (of engere) openstelling worden onderzocht en dan met 
name op het gebied van verkeersstromen.

Van VJN naar 
begroting

p.11 en 35 Zijn enige gegevens te geven over het aantal 
camperovernachtingen in de gemeente Gennep sinds 
de invoering van het betaald overnachten?

Voor 2018 zijn 507 overnachtingen op camperplaatsen geregistreerd.

Van VJN naar 
begroting

p.14 “Op basis van een actuele ontwikkeling van de 
boekwaarde van de investeringen verwachten we 
nogmaals € 10 miljoen nodig te hebben.” Gaarne een 
uitleg hierover.

In de begroting 2019 was al rekening gehouden met een nieuwe 
lening in 2021 van € 10 mln. Door een stijging van bedragen in het 
meerjarig investeringsprogramma 2020-2023 (o.a. KEC) blijkt 
eenmalig € 10 mln niet genoeg en is een extra lening nodig.

Kerngegevens p.20 Er zijn het afgelopen jaar een aantal wegen aan de 
openbaarheid onttrokken. Toch wordt aangegeven 
dat het aantal km hetzelfde is gebleven. Verder 
neemt het areaal water door de ontwikkeling van het 
project Koningsven - De Diepen elk jaar toe. Goed om 
deze getallen eens te actualiseren.

Dat zullen we doen. Gegevens worden niet meer aangepast in het 
boekwerk maar wel in de on-line versie. 

Veiligheid p.23 speerpunten “We investeren zodanig in jeugd dat ongewenst 
overlast gevend en crimineel gedrag duurzaam 
vermindert.” De vraag is “hoe dan”? In programma 6 
zien we hier niets van terug.

1. Zie de activiteiten in het uitvoeringsprogramma bij het Integraal 
Veiligheidsbeleid (IVB) en de begroting bij Programma Veiligheid 
onder “Wat gaan we ervoor doen”. 

2. Uiteraard zijn er raakvlakken met andere programma’s, 
waaronder programma 4 (onderwijs) en programma 6 (sociale 
voorzieningen en maatschappelijk werk). We werken hierin 
continue samen met collega’s uit het Sociaal Domein en het is in 
programma 6 onderdeel van de inzet op een preventieve aanpak 
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en reguliere taken (o.a. toegang tot zorg, werk en inkomen, 
maatwerkvoorzieningen 18-en volksgezondheid).

Veiligheid p.23 speerpunten Doorontwikkeling ondersteunende organisatie  en 
intelligence. “We benutten de informatie die binnen 
onze gemeente aanwezig is om, samen met onze 
ketenpartners, veiligheidsissues zo effectief mogelijk 
aan te pakken met de beschikbare schaarse 
capaciteit.” Is het juist dat de ambtelijke capaciteit 
voor Veiligheid vorig jaar verdubbeld is? Hoezo kan er 
nu al weer sprake kan zijn van schaarste in die 
capaciteit?

1. Ja, de ambtelijke capaciteit op het vlak van veiligheid is uitgebreid.
2. De schaarse capaciteit zit voornamelijk in de uitvoering bij met 

name de politie. Maar ook zonder dat gegeven zullen we de 
beschikbare capaciteit moeten matchen met de taken die er op 
het vlak van openbare orde en veiligheid bij alle ketenpartners 
liggen.

Veiligheid p.23 speerpunten Wanneer, op welke wijze en door wie wordt de 
subjectieve veiligheid van de inwoners gemeten? Zie 
in dit verband ook de index onveiligheidsgevoelens 
waarin o.i. de basisindex 100 met bijbehorend jaar 
ontbreekt zodat het referentiepunt van de index 
onduidelijk is. Tijdens de infoavond is toegezegd dat 
dit nader verduidelijkt gaat worden.

1. De cijfers zijn 1-op-1 afkomstig van de site 
“waarstaatjegemeente.nl’. Waar aanwezig kunt u meer informatie 
over werkwijze, bronverwijzing en referentiekader in de 
toelichting op de site vinden.

2. Zie activiteiten in het uitvoeringsprogramma het Integraal 
Veiligheidsbeleid (IVB), waarin we aangeven vanaf 2020 lokaal 
verder te investeren op het monitoren van subjectieve veiligheid.

Veiligheid p.24 taakveld 1.1 “Onze werkzaamheden en activiteiten zijn 
beheersmatig en gericht op het continueren van de 
huidige standaard en vragen naar verwachting in 
2020 geen aanvullende werkzaamheden.” Het lijkt 
dat we er rekening mee moeten houden dat na 2020 
het college wél een voorstel om meer geld aan de 
raad gaat doen. Is dat juist?

Dit is onjuist. Het gaat hier om het reguliere opleiden, trainen en 
oefenen van de medewerkers van de gemeente die een rol hebben in 
de crisisbeheersing en rampenbestrijding.

Veiligheid p.25 taakveld 1.2 “We beperken….het risico dat iemand tussen wal en 
schip terecht komt door tijdig, met onze partners, de 
juiste hulp en ondersteuning aan te bieden.” 
Kennelijk gaan er vanuit de gemeente klantcontacten 
gehouden worden op het gebied van veiligheid en 
crimineel gedrag. Is dat juist? Zo ja, hoeveel kost dat? 
Is dat dan in de begroting gedekt?

1. Dit is juist
2. Contacten met inwoners met als doel preventie en repressie op 

gebied van veiligheid en criminaliteit zijn als onderdeel van de 
reguliere taken in de begroting gedekt.
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Veiligheid p.25 taakveld 1.2 “Wij willen het gebruik van zowel soft- als harddrugs 
terugdringen.” Hoe gaat het college dat doen?

Zie de activiteiten in het uitvoeringsprogramma bij het IVB en de 
begroting onder “wat gaan we ervoor doen”.

Veiligheid p.26 taakveld 1.2 Kunt u uitleggen wat een zoet-zuur-zorgbenadering 
is?

Dit is een duurzame, samenhangende methodiek om op wijkniveau 
hardnekkige leefbaarheids- en veiligheidsproblematieken aan te 
pakken. Bewoners van een wijk worden uitgenodigd om hun wensen 
en dromen voor de wijk te formuleren, medestanders te zoeken en 
zelf aan de slag te gaan, ondersteund door de gemeente en haar 
ketenpartners. Hierbij wordt samengewerkt op gebied van “zoet” 
(buurtactiviteiten ter versterking van positieve sociale cohesie), 
“zorg”(preventie en ondersteuning gericht op individuele 
huishoudens) en “zuur” (repressie door o.a. politie en handhaving). Er 
loopt in 2019 in Gennep-Zuid een pilot Wijkgerichte Aanpak met de 
zoet-zuur-zorg-benadering.

Veiligheid p.27 taakveld 1.2 In de beleidsindicatorentabel stelt zich de vraag of 
bij  het aantal verwijzingen Halt per 10.000 jongeren 
de cijfers (7,2) onder W2016 en (170) onder W2017 
vergelijkbaar zijn? Tijdens de infoavond is aangegeven 
dat dit onderdeel nader bekeken gaat worden.

De cijfers zijn 1-op-1 afkomstig van de site “waarstaatjegemeente.nl’. 
De betreffende cijfers tussen haakjes kunnen niet kloppen en 
verwijderen we. Wij zijn verder niet de eigenaar van de onderliggende 
gegevens. Waar aanwezig worden verschillen verklaard in de 
toelichting op de site.

Openbare 
ruimte

p.30 speerpunten Waarom wordt er niet ingegaan over de aanplant van 
bomen (klimaat) in relatie tot hittestress?

Momenteel worden de locaties waar sprake is van hittestress in kaart 
gebracht. Een van de mogelijkheden om hittestress tegen te gaan is 
de aanplant van bomen. Hiervoor dient wel rekening gehouden te 
worden met onder meer kabels en leidingen. Andere mogelijkheden 
zijn bijvoorbeeld het aanbrengen van gevelbeplanting en het 
verminderen van de verhardingen (d.w.z. tegel eruit, groen erin).

Openbare 
ruimte

p.31 taakveld 2.1 Hoe staat het met het prioriteren van oude wijken en 
buurten in verband met het opknappen ervan?

Het prioriteren van het opknappen van oude wijken en buurten is 
enerzijds een vraagstuk vanuit het beheer van de openbare ruimten 
en anderzijds hangt het samen met het gemeentelijk rioleringsplan. 
Dit zal in november aan de raad worden voorgelegd. 
De Pottenhoek is één van deze projecten en dit zal in 2020 in 
uitvoering gaan.

Economie, 
toerisme en 
recreatie

p.37 duurzaamheid Bij de behandeling van de voorjaarsnota is toegezegd 
dat op de website van de gemeente een 
duurzaamheidspagina ingericht gaat worden voor 
eind 2019. Is dat nog steeds haalbaar?

De duurzaamheidspagina is reeds in gebruik en wordt momenteel 
regelmatig aangevuld met nieuwe informatie. Hierbij worden tevens 
leenmogelijkheden en subsidies vermeld. 
https://www.gennep.nl/bestuur-organisatie/duurzaam-gennep/

https://www.gennep.nl/bestuur-organisatie/duurzaam-gennep/
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Economie, 
toerisme en 
recreatie

p.39 taakveld 3.1 Wat is een “gezond ”economisch beleid? Onder gezond economisch beleid verstaan we alle acties waardoor de 
kwaliteit van het kernwinkelgebied en de bedrijventerreinen 
verbeterd wordt. Onder gezond economisch beleid kun je ook de 
positieve grondhouding vanuit de gemeente scharen tav initiatieven 
die afkomstig zijn van ondernemers en vastgoedeigenaren.

Economie, 
toerisme en 
recreatie

p.39 taakveld 3.1 “Daarnaast bedienen we vanuit het Bedrijvenloket+ 
de ondernemer op het gebied van werving en selectie 
van nieuwe medewerkers….” Kunt u dat uitleggen?

De formulering is enigszins ongelukkig. Het Bedrijvenloket heeft ook 
een medewerker die zich bezig houdt met het initiëren, stimuleren en 
enthousiasmeren van de arbeidsbemiddeling tussen werkgevers en 
werknemers. Er is enerzijds veel vraag naar arbeidskrachten van 
bedrijven en instellingen en anderzijds is er een krap aanbod. Naast 
mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt gaat het ook over het 
behoud van arbeidskrachten voor de regio middels duurzame 
arbeidsinzetbaarheid en stageplaatsen.

Economie, 
toerisme en 
recreatie

p.41 taakveld 3.4 Wanneer kan de raad ‘het verhaal van Gennep’ 
tegemoet zien?

Wij hebben dit op 15 oktober vastgesteld, u wordt via een RIB 
geïnformeerd. Op 18 november zal er een openbare werksessie 
volgen om nadere invulling te geven hieraan.

Onderwijs en 
kinderopvang

p.45 speerpunten De afgelopen jaren is er extra geïnvesteerd om de 
laaggeletterdheid terug te dringen? Zijn er al 
resultaten bekend van de genomen maatregelen? 
Tijdens de infoavond is toegezegd dat hier nadere 
informatie over verstrekt zou worden.

Enkele voorbeelden zijn de 14 Taalhulptrajecten die zijn gestart, de 20 
Taalcafés die hebben plaatsgevonden waaraan 300 personen hebben 
deelgenomen en de Voorleesexpress waaraan jaarlijks 5 gezinnen 
deelnemen. In de bijlage “Activiteiten Taalhuis Gennep oktober 2019” 
een verantwoording van alle activiteiten en resultaten van Biblioplus.

Cultuur en sport p.52/53 taakveld 5.2 Missen we  niet de vermelding van de geplande 
nieuwe sporthal in Gennep alsmede het beleid inzake 
beweegtuinen? 

We zetten de uitvoering in werking van de besluiten op het gebied 
van binnensportaccommodaties met nadrukkelijke aandacht voor 
kwaliteit, capaciteit en verduurzaming. Het betreft de besluiten die de 
gemeenteraad eind dit jaar gaat maken op basis van het 
adviesrapport Toekomstvisie Binnensportaccommodaties.
Beleid inzake beweegtuinen hebben we niet. Wel is het vanuit 
programma 3 mogelijk initiatieven voor beweegtuinen in te dienen

Cultuur en sport p.53 taakveld 5.3 Bij Kunst en cultuur schrijft het college over het 
Jeugdcultuurfonds. Zou er dan ook bij Sport het 
jeugdsportfonds vermeld moeten worden?

Het is inderdaad de moeite waard om te vermelden. Dit kan niet meer 
in het boekwerk van de begroting, maar wel in de on-line versie.
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Duurzaamheid p.71 taakveld 7.2 Zijn de ontwerpen voor het Schuttersplein en de 
Pottenhoek inmiddels definitief? (En worden de 
rioleringsplannen daarop afgestemd).

Het ontwerp van het Schuttersplein is gereed en definitief, dit 
ontwerp wordt op dit moment vertaald in een bestek, de 
rioleringswerkzaamheden zijn hierop afgestemd.
De plannen Pottenhoek zijn definitief maar nog niet tot bestek 
uitgewerkt. De rioleringsplannen worden hier wel in meegenomen. 
Onder andere de afkoppeling van het hemelwater op het riool.

Paragraaf 
weerstands- 
vermogen

p.107 Wat is de stand van zaken m.b.t. het dossier de 
Heikant?

Zoals bekend zijn de nieuwe contracten met Dichterbij en 
Parkvisie, waarbij o.a. de aantallen woningen van 300 naar 150 
worden teruggebracht, niet ondertekend. Dat hangt samen met 
het feit dat Dichterbij en Parkvisie niet tot overeenstemming 
komen met betrekking tot de consequenties van die nieuwe 
contracten. De gemeente heeft de afgelopen jaren diverse 
contacten gehad met Dichterbij (op niveau van de Raad van 
Bestuur) om schot te krijgen in dit dossier. Tot op dit moment 
zonder concreet resultaat. 
De 150 woningen worden door de provincie beschouwd als 
harde plancapaciteit. De gemeente wenst de harde 
plancapaciteit los te laten, waardoor andere 
woningbouwprojecten meer ruimte krijgen. Met Dichterbij staat 
op korte termijn een gesprek gepland om te komen tot een 
oplossing.

Financiële 
begroting

p.156 Voor welke locatie zijn de in 2020 gereserveerde 
€25.000 voor een natuurspeeltuin?

Dit zijn eerder middelen voor een ambitie dan voor een concrete 
locatie. We gaan samen met geïnteresseerde partijen op zoek naar 
een goede plek
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PvdA: technische vragen t.b.v. Begroting 2020

Programma Taakveld/Pagina Vraag Antwoord
RO en 
volkshuisvesting 
(openstaand 
van 7 oktober)

RUD Is de motie van 2016 (handhavingsbeleid) verwerkt in 
de begroting?

In het collegevoorstel herziening handhavingsbeleid van 16 april 2019 
is aangegeven dat de activiteiten voortkomende uit de motie van 3 
oktober 2017 zijn opgenomen in het uitvoeringsprogramma RUD LN 
2019. In de begroting van 2019 is t.a.v. de taken RUD €230.000 
begroot. In dit bedrag zitten ook de activiteiten die betrekking hebben 
op hetgeen in de motie uit 2017 is benoemd.


